

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

- These Terms and Conditions comprise an offer to Samsung customers to benefit from pre-order offer (the "Offer") on Pre-order of a Samsung monitor (the "Product") during the period between 11 June 2024 and 23 June 2024 (the "Validity Period").
- This Promotion is available only for customers who purchase the Product at Samsung online store (shop.samsung.com/ae) ("Shops") in the United Arab Emirates.
- The Offer is limited to the following Product models:
- Customers who pre-order the Products may also be entitled to receive the following benefits (the "Benefits"):

- تشتمل هذه الشروط والأحكام على عرض لعملاء سامسونج للاستفادة من عرض الطلب المسبق على شاشة سامسونج ("المنتج") خلال الفترة ما بين 11 يونيو 2024 و 23 يونيو 2024 ("فترة العرض").
- يتوفر هذا العرض الترويجي فقط في متاجر سامسونج عبر الإنترنت (shop.samsung.com/ae) ("المتاجر") في الإمارات العربية المتحدة.
- يسري العرض فقط على موديل المنتجات التالية
- يحق للعملاء الذين قاموا بالطلب المسبق المنتج الحصول على الفوائد التالية ("الفوائد"):

Product code	Special price	Free gift
LS27DG602SMXUE	2999	Gift Voucher AED 300
LS32DM801UMXUE	1599	1 year MS Office
LS43DM702UMXUE	1099	1 year MS Office
LS32DM702UMXUE	999	1 year MS Office
LS32DM703UMXUE	999	1 year MS Office
LS24D606EAMXUE	549	
LS27DM500EMXUE	599	
LS32DM500EMXUE	699	
LS32DM501EMXUE	699	

كود المنتج	السعر الخاص	الهدية المجانية
LS27DG602SMXUE	2999	Gift Voucher AED 300
LS32DM801UMXUE	1599	1 year MS Office
LS43DM702UMXUE	1099	1 year MS Office
LS32DM702UMXUE	999	1 year MS Office
LS32DM703UMXUE	999	1 year MS Office
LS24D606EAMXUE	549	
LS27DM500EMXUE	599	
LS32DM500EMXUE	699	
LS32DM501EMXUE	699	

- Customers may Get 20X rewards points when pre-ordering the new monitors.
- Customers will receive the above benefits (E-voucher, MS office and rewards points) after 14 to 30 days from the delivery of the products.
- Customers will receive a voucher code vial email to activate complimentary 1 year MS office.
- Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Offer or

- يمكن للعملاء الحصول على 20 أضعاف نقاط المكافآت عند الطلب المسبق للشاشات الجديدة.
- سيحصل العملاء على المزايا المذكورة أعلاه (E-voucher, MS office rewards points) بعد 14 إلى 30 يومًا من تسليم المنتجات.
- سيتلقي العملاء رمز قسيمة عبر البريد الإلكتروني لتنشيط Office MS مجانًا لمدة عام واحد.
- يحق لشركة Samsung، وفقًا لتقديرها الخاص وبموجب أي قانون معمول به، إنهاء العرض أو تعديله أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل فترة الصلاحية.

to modify these Terms and Conditions at any time prior to the Validity Period.

9. Samsung and its partners shall not be liable in the event of delay and/or non-performance of any of its obligations under these Terms and Conditions in the event of: quarantine restriction caused by the outbreak of any national or international pandemic; any other restriction issued by the federal government of the United Arab Emirates or state Government in any of the emirates; or Force Majeure beyond the control of Samsung to fulfil any of its obligations stated herein.

10. Samsung shall not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with these Terms and Conditions and/or the Offer.

11. By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the participation in this Offer, shall be governed by the laws of the United Arab Emirates and such disputes in relation to these Terms and Conditions shall be resolved by the competent courts in the Emirate of Dubai, United Arab Emirates.

9. لا تتحمل سامسونج وأي من شركائها المسؤولية عن أي تأخير و/أو عدم تنفيذ أي من التزاماتها بموجب هذه الشروط والأحكام عند حدوث تقييد حجر صحي بسبب تفشي أي وباء محلي أو عالمي، أو في حال وجود أي قيود أخرى مفروضة من الحكومة الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة أو المحلية لأي من الإمارات أو عند حدوث أي قوة قاهرة أخرى خارجة عن إرادة سامسونج للوفاء بأي من الالتزامات المنصوص عليها في هذه الشروط والأحكام.

10. لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة و/أو ضرر من أي نوع مرتبط بهذه الشروط والأحكام و/أو المشاركة في هذا العرض الترويجي.

11. من خلال المشاركة في هذا العرض، يقبل العميل أن أي نزاع حول أي طبيعة ترتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بالمشاركة في هذا العرض، يخضع لقوانين الإمارات العربية المتحدة ومثل هذه النزاعات فيما يتعلق يتم حل هذه الشروط والأحكام من قبل المحاكم المختصة في إمارة دبي، الإمارات العربية المتحدة.